

Title (en)

Diary with time planning sheets and activities slips.

Title (de)

Terminkalender mit Seiten für Terminplanung und Seiten für Aktivitäten.

Title (fr)

Agenda à plans chronologiques et fiches d'activités.

Publication

EP 0446122 A1 19910911 (FR)

Application

EP 91400592 A 19910305

Priority

FR 9002868 A 19900307

Abstract (en)

a) Diary with time planning sheets and activities slips, comprising: - a section (E1) of time planning sheets (days, weeks, months) in which activities to be carried out at fixed times can be written, - a section (E2) of activities slips on which activities to be carried out without fixed times can be written, b) diary characterised in that: the sections (E1, E2) of time planning sheets and activities slips are two physically separated sets placed in the same binding, aligned one above the other and able to be flipped through independently but simultaneously. c) the invention applies to diaries with time planning sheets and activities slips. <IMAGE>

Abstract (fr)

a) Agenda à plans chronologiques et fiches d'activités, comportant : un fascicule (E1) de plans chronologiques (journées, semaines, mois) permettant d'inscrire des activités à effectuer suivant une chronologie fixée, un fascicule (E2) de fiches d'activités pour inscrire les activités à effectuer sans chronologie, b) agenda caractérisé en ce que : les fascicules (E1, E2) de plans chronologiques et de fiches d'activités sont deux ensembles physiquement distincts placés dans la même reliure, alignés l'un au-dessus de l'autre et pouvant être feuilletés indépendamment mais simultanément. c) L'invention s'applique aux agendas à plans chronologiques et fiches d'activités. <IMAGE>

IPC 1-7

B42D 1/00; B42D 5/04

IPC 8 full level

B42D 1/00 (2006.01); **B42D 5/04** (2006.01)

CPC (source: EP)

B42D 1/009 (2013.01); **B42D 5/041** (2013.01); **B42D 5/042** (2013.01); **B42D 5/047** (2013.01)

Citation (search report)

- [X] BE 863986 A 19780529 - HECK RAYMOND
- [Y] CH 168357 A 19340331 - BUERKE J [CH]
- [Y] DE 2526161 A1 19761230 - METZLER WOLFGANG
- [Y] FR 1093060 A 19550429 - MAANDBLAD SUCCES NV
- [Y] FR 1048232 A 19531221
- [A] EP 0068935 A1 19830105 - MEIROVITZ MORDECHAI

Cited by

EP2042341A1; US5697647A; FR2750363A1; CN1081556C

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE DK ES GB GR IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

EP 0446122 A1 19910911; FR 2659271 A1 19910913; FR 2659271 B1 19960531

DOCDB simple family (application)

EP 91400592 A 19910305; FR 9002868 A 19900307